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Mötesanteckningar rådet för funktionshinderfrågor 

Onsdagen den 28 februari kl. 18:00-19:25, Falköpingssalen Stadshuset. 

1. Föregående mötesanteckningar 

Genomgång av föregående mötesanteckningar. 

2. Information om näringslivsutveckling i kommunen 

Näringslivschef Carl-Olov Holmström informerar om arbetet med 

näringslivsutveckling inom kommunen. Utmaningar, framgångar och 

påverkansfaktorer presenteras. Även ombyggnationen av torget i centrum samt 

Skaraborg Logitic Center (SLC) diskuteras. Vidare informeras om det pågående 

arbetet med kommunens nya översiktsplan (ÖP) samt att det framöver kommer 

påbörjas ett arbete med ny näringsliv- och landsbygdsstrategi.  

3. Information om tillgänglighet på kommunens webbsida 

Kommunikatör Mikael Jansson informerar om arbetet med tillgänglighet på 

kommunens externa webbsida.  

Tillgänglighet finns i olika former och kan delas upp i teknisk tillgänglighet och 

kognitiv tillgänglighet. Den tekniska tillgängligheten på kommunens webbsida har fått 

högt betyg när externa granskare genomfört bedömningar. Kommunens 

webbredaktörer fokuserar framöver på den kognitiva tillgängligheten som bland annat 

innebär enkelt klarspråk med färre facktermer. 

Rådet uppmanas att ta kontakt om det uppstår synpunkter och/eller förslag som bidrar 

till att förbättra användandet och tillgängligheten på kommunens externa webbsida.  

4. Övriga frågor 

• Ordföranden meddelar att datum och tider för samråd kring översiktsplanen i olika 

orter runt om i kommunen kommer att skickas ut till rådet. Det går även att lämna 

synpunkter via kommunens webbsida. 

• Fråga lyfts om i vilket forum samverkan kring LSS ska ske med kommunen. 

Ordföranden, föreningsrepresentant och ledamot från socialnämnden tar initiativ till 

ett första möte. 

• Fråga lyfts om vad eventuell intraprenad på Tåstorps boende innebär. Ordföranden 

informerar om vad intraprenad innebär samt att kommunfullmäktige ska ta ställning 

till förutsättningarna för att eventuellt bedriva detta. 

• Fråga lyfts om en tom gruppbostad på Danskavägen. Ordföranden meddelar att 

kommunen inte äger aktuell lokal och där förekommer heller ingen kommunal 

verksamhet. 
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• Synpunkt angående bristfällig snöröjning då exempelvis vallar med snö lagts på 

handikappsanpassade parkeringsplatser. Synpunkten tas med till park/gata som även 

bjuds in till ett kommande möte med rådet. 

• Ordföranden uppmanar rådet att höra av sig med eventuella förslag på ämnen att ta 

upp på kommande möten. Två önskvärda förslag från rådet: 

- Ombyggnationen på torget – nuläget 

- Hur arbetar kommunen med funktionshinderfrågor? Innefattande eventuella 

planer/strategier och nämndernas ansvar. 

 

 

 

 

Karola Svensson (C) 

Ordförande 
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Mötesanteckningar rådet för funktionshinderfrågor 


Onsdagen den 28 februari kl. 18:00-19:25, Falköpingssalen Stadshuset. 


1. Föregående mötesanteckningar 


Genomgång av föregående mötesanteckningar. 


2. Information om näringslivsutveckling i kommunen 


Näringslivschef Carl-Olov Holmström informerar om arbetet med 


näringslivsutveckling inom kommunen. Utmaningar, framgångar och 


påverkansfaktorer presenteras. Även ombyggnationen av torget i centrum samt 


Skaraborg Logitic Center (SLC) diskuteras. Vidare informeras om det pågående 


arbetet med kommunens nya översiktsplan (ÖP) samt att det framöver kommer 


påbörjas ett arbete med ny näringsliv- och landsbygdsstrategi.  


3. Information om tillgänglighet på kommunens webbsida 


Kommunikatör Mikael Jansson informerar om arbetet med tillgänglighet på 


kommunens externa webbsida.  


Tillgänglighet finns i olika former och kan delas upp i teknisk tillgänglighet och 


kognitiv tillgänglighet. Den tekniska tillgängligheten på kommunens webbsida har fått 


högt betyg när externa granskare genomfört bedömningar. Kommunens 


webbredaktörer fokuserar framöver på den kognitiva tillgängligheten som bland annat 


innebär enkelt klarspråk med färre facktermer. 


Rådet uppmanas att ta kontakt om det uppstår synpunkter och/eller förslag som bidrar 


till att förbättra användandet och tillgängligheten på kommunens externa webbsida.  


4. Övriga frågor 


• Ordföranden meddelar att datum och tider för samråd kring översiktsplanen i olika 


orter runt om i kommunen kommer att skickas ut till rådet. Det går även att lämna 


synpunkter via kommunens webbsida. 


• Fråga lyfts om i vilket forum samverkan kring LSS ska ske med kommunen. 


Ordföranden, föreningsrepresentant och ledamot från socialnämnden tar initiativ till 


ett första möte. 


• Fråga lyfts om vad eventuell intraprenad på Tåstorps boende innebär. Ordföranden 


informerar om vad intraprenad innebär samt att kommunfullmäktige ska ta ställning 


till förutsättningarna för att eventuellt bedriva detta. 


• Fråga lyfts om en tom gruppbostad på Danskavägen. Ordföranden meddelar att 


kommunen inte äger aktuell lokal och där förekommer heller ingen kommunal 


verksamhet. 







• Synpunkt angående bristfällig snöröjning då exempelvis vallar med snö lagts på 


handikappsanpassade parkeringsplatser. Synpunkten tas med till park/gata som även 


bjuds in till ett kommande möte med rådet. 


• Ordföranden uppmanar rådet att höra av sig med eventuella förslag på ämnen att ta 


upp på kommande möten. Två önskvärda förslag från rådet: 


- Ombyggnationen på torget – nuläget 


- Hur arbetar kommunen med funktionshinderfrågor? Innefattande eventuella 


planer/strategier och nämndernas ansvar. 
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